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دیدگــــــاه
برای مدیریت استعدادیابی کنیم

 یکی از مهـــم ترین بحث های ورزش ما مدیریت است. 
افرادی دارای ویژگی های خــاص هستند که با توجه به 
نیازهای حرفه و کار می توانند مدیران موفقی باشند. این 
ویژگی شامل توانایی برنامه ریزی، سازماندهی، به کارگیری 
نیروی انسانی، هدایت مجموعه زیردست در جهت اهداف 
مشخص شده، نظارت و ارزیابی است. متاسفانه در کشور ما 
بسیاری از مدیران انتخاب می شوند تا پس از قرارگرفتن در 
جایگاه موردنظر، توانایی خود را اثبات کنند. گاهی افراد بدون 
تجربه، دانش و شناخت لازم به دلیل مراقبت های فرهنگی و 
امنیتی و مسائل سیاسی به جایگاه ریاست گمارده شده اند 
که هزینه های سنگینی برای این انتخاب ها از بیت المال 
پرداخت شده است. تصور اینکه فردی مانند هادی ساعی 
صرف قهرمانی های پیاپی در تکواندو، می تواند سکاندار 
فدراسیون این ورزش باشد یک تفکر ناقص است. درواقع باید 
تجارب و پیشینه مدیریتی اشخاص را در کنار گذشته ورزشی 
آنها مدنظر داشته باشیم. متاسفانه گذشته و تجربه های افراد 
به درستی بررسی نمی شود و سیستم پلکانی مدیریت در 
سازمان ها تعریف نمی شود تا زمان اتمام زمان مسئولیت 
یک مدیر، گزینه های تربیت یافته و مناسب برای جایگزینی 
وجود داشته باشد. به عنوان مثال در فدراسیون تکواندو، 
آقای پولادگر اجازه رشد به هیچ فردی نداده است تا پس از 
او بتواند مسئولیت را به عهده بگیرد و باید افرادی که تجربه 
کمی در زمینه اداره فدراسیون دارند به کار گرفته شوند. 
یکی از چالش های بزرگ مدیران کشور این است که تصور 
می کنند باید در مدیریت باقی بمانند و به درجه های بالاتر 
برسند در حالی که یک مدیر باید تلاش کند در جایگاهی که 
هست تحول ایجاد کند. همانگونه که در ورزش استعدادیابی 
وجود دارد و افراد شناسایی می شوند، برای مدیریت هم باید 
استعدادیابی و استعدادپروری داشته باشیم. برخی از افراد 
برای جایگاه مدیریتی مستعد هستند پس باید پرورش یابند 
تا در بزنگاه های لازم در سمت های خاص به کار گرفته شوند. 

فـارس: یونـــس قربانی در خصوص شرایط باشگــاه 
ماشین سازی تبریز اظهارداشت: دقیقا از دو ماه قبل اعلام 
کردم برای واگذاری باشگاه آماده مذاکره هستیم و این مساله 
را کتبا به استاندار، هیات فوتبال و اداره ورزش و جوانان استان 
ارائه کردم. به صورت حضوری هم جلسه گذاشتیم. بعداز آن 
از طریق شرکت های مختلف تلاش کردیم منابع مالی جذب 
شود چون خودمان دوست داریم به فعالیت مان ادامه بدهیم. 
پس از چند جلسه با استاندار از هیات فوتبال تماس گرفتند 
و میثم مصائبی را برای مدیرعاملی باشگاه معرفی کردند. از 
او ضمانت نامه ای گرفتند و ما هم اعتماد کردیم. به هرحال 
حضور مصائبی توصیه مسئولان استانی بود. او قول داد که 
تیم را حـــفظ می کند و گفت این تیم امانتی در دستان من 
است. قربانی تصریح کرد: در این دو ماه به جمع بندی خوبی 
رسیدیم و گروه خوبی جمع شد تا کار را ادامه بدهیم اما بحث 
واگذاری به صنایع مس موضوعی بود که بدون اطلاع ما انجام 
شد. انتظار داشتیم مسئولان جلسه ای برگزار می کردند و به ما 
اطلاع می داند که می خواهیم باشگاه را به صنایع مس واگذار 
کنیم. این کار بی قانونی و بی توجهی به بخش خصوصی است. 
وقتی من مالک باشگاه هستم، عرفی و اخلاقی باید نظر ما را 
هم می پرسیدند. مالک ماشین سازی گفت: مگر زنوزی در 
تراکتور کم زحمت کشید؟ درست است او اشتباهاتی داشت. 
من هم در این 8 - 7 ماه اشتباهاتی داشتم اما متاسفانه فقط 
نیمه خالی لیوان را می بینیم. در کشور ما برعکس دنیاست. 
به رغم توصیه های رهبری و مسئولان نظام، مدیران به جای 
حمایت مشکل و چالش ایجاد می کنند. امیدوارم تفکری 
حاکم شود که در چارچوب قانون از پتانسیل بخش خصوصی 

استفاده شود. 

فوتبــالداخلــی

 سرمربی تیم فوتبال اینتر جدیدترین گزینه سرمربیگری 
شیاطین سرخ از فصل آینـــده است. مدیران باشـــگاه 
منچستریونایتد که اواسط فصل جاری در پی تداوم نتایج 
ضعیف، به همکاری خود با اولگنار سولسشایر پایان دادند و رالف 
رانگنیک را تا پایان فصل به عنوان سرمربی موقت منصوب کردند، 
حالا در حال جست وجو برای یافتن سرمربی فصل آینده خود 
هستند. از اریک تن هاخ سرمربی آژاکس، مائوریسیو پوچتینو 
سرمربی پاری سن ژرمن و برندان راجرز سرمربی لسترسیتی 
به عنوان اصلی ترین گزینه های سرمربیگری شیاطین سرخ 
از فصل آینده یاد شده است اما حالا یک نشریه ایتالیایی از 
سیمونه اینزاگی سرمربی فعلی اینتر به عنوان جدیدترین 
گزینه سرمربیگری منچستریونایتد یاد کرده است. نیمکت تیم 
فوتبال منچستریونایتد یک مدعی جدید پیدا کرده و آن کسی 
نیست جز سیمونه اینزاگی. طبق این گزارش؛ مدیران باشگاه 
منچستریونایتد تحت تاثیر کاری که این مربی ایتالیایی این فصل 
در اینتر کرده، قرار گرفته اند؛ به همین خاطر با این مربی ایتالیایی 
تماس گرفته اند و پیشنهاد سرمربیگری شیاطین سرخ را به او 
داده اند. این روزنامه ایتالیایی همچنین فاش کرد اینزاگی 45 
ساله در حال گذراندن دوره های فشرده یادگیری زبان انگلیسی 
است. سرمربی اینتر ایده مربیگری در لیگ برتر انگلیس را در سر 
دارد و منچستریونایتد می تواند با ارائه پیشنهادی مناسب او را 
تابستان آینده برای حضور روی نیمکت این تیم متقاعد کند. 
اینزاگی که تابستان اخیر از لاتزیو جدا و هدایت اینتر را برعهده 
گرفت، با وجود جداشدن بازیکنانی همچون روملو لوکاکو و 
اشرف حکیمی از این تیم، نراتزوری را در قامت یک مدعی حفظ 

کرده و تیمش در حال حاضر صدرنشین سری A ایتالیاست.  

بیــنالمــلل

حمیدقاسمی
 استاد دانشگاه

قرعه کشی مرحله گروهــی لیگ قهرمانان آسیا در مقر 
AFC برگزار شد و تیم های حاضر در این مرحله حریفان 
خود را شناختند. در گروه C  مسابقات فولادخوزستان باید به 
مصاف الغرافه قطر برود، فولاد که به واسطه حذف سرخابی ها 
به نماینده اول فوتبال ایران تبدیل شده است و در سید یک 
مسابقات جا گرفته است با هدایت جواد نکونام باید به مصاف 
الغرافه ای برود که استراماچونی هدایت آن را بر عهده دارد و 
شیخ دیاباته، مهاجم سابق استقلال هم در خط حمله این تیم 
به میدان خواهد رفت و این موضوع تقابل جذابی را شکل 

خواهد داد. ضمن اینکه سعید عزت اللهی، هافبک ایرانی 
هم به زودی به الغرافه اضافه خواهد شد. تیم دیگری هم در 
گروه C قرار گرفته است که جذابیت های خاص خودش را 
برای ایرانی ها دارد و آن شباب الاهلی امارات است. شباب 
الاهلی امسال و به واسطه رفع ممنوعیت حضور بازیکنان 
ایرانی در لیگ امارات پس از سال ها بازیکن از کشور ما 
جذب کرده و احمد نوراللهی و مهدی قائدی را در ترکیب 
خودش دارد. نوراللهی فصل گذشته در پرسپولیس توپ 
می زد و مهدی قائدی هم ستاره استقلال بود که حالا امسال 

پیراهن قرمز شباب الاهلی امارات را بر تن خواهند کرد. این 
دو بازیکن ایرانی علاوه بر تقابلی که با نکونام و فولاد به عنوان 
نماینده ایران دارند، باید به مصاف استراماچونی و شاگردانش 
هم بروند. مهدی قائدی در استقلال زیرنظر استراماچونی 
روزهای خوبی را سپری کرد و خیلی ها عقیده دارند »استرا« 
کاری کرد قائدی بتواند از استعدادش به خوبی استفاده کند. 
همچنین قائدی زوجی رویایی با شیخ دیاباته در خط حمله 
آبی ها تشکیل داده بود و حالا در دیدار الغرافه - شباب الاهلی 
این دو نفر مقابل هم قرار خواهند گرفت. در گروه D هم تیم 
سپاهان ایران با تیم های الدحیل قطر، پاختاکور ازبکستان 
و برنده دیدار التعاون عربستان و الجیش سوریه همگروه 

خواهد بود. 

سپاهان در گروه  D  لیگ قهرمانان 

 C  تقابل »نکونام«، »استرا«، »قائدی« و »نوراللهی« در گروه

آرمان ملی: مسابقات روز اول رقابت های مرحله یک هشتم 
نهایی جام حذفی در حالی روزگذشته برگزار شد که تیم های 
فولاد و سپاهان از گردونه رقابت ها حذف شدند و از طرفی 

پرسپولیس با برتری قاطعانه راهی مرحله بعدی رقابت ها شد. 
 حذف سپاهان

در چارچوب رقابت های مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی، 
تیم های آلومینیوم و سپاهان در ورزشگاه امام خمینی )ره( اراک 
به مصاف یکدیگر رفتند که این دیدار در نهایت با پیروزی 4 بر 
۳ آلومینیوم در ضربات پنالتی به پایان رسید. دیدار آلومینیوم 
و سپاهان در حالی آغاز شد که در همان دقایق ابتدایی بازی و 
روی اولین حمله، سپاهان توسط احمدزاده به گل رسید. پس 
از این گل اما شاگردان نویدکیا عقب نشستند و اجازه حمله به 
تیم میزبان دادند. آلومینیوم که بسیار جنگنده و پرقدرت بازی 
می کرد در اکثر نبردهای تک به تک برنده بود و پس از اینکه در 
اواسط نیمه نخست چندین بار روی دروازه سپاهان خطرساز 
شد، بالاخره روی یک ضربه ایستگاهی و به لطف اشتباه دیوار 
دفاعی و دروازه بان سپاهان توسط فخرالدینی به گل رسید تا در 
نیمه نخست همه چیز با نتیجه تساوی به پایان برسد. سپاهان 
که نیمه اول خوبی را پشت سر نگذاشته بود، نیمه دوم را خیلی 
بهتر آغاز کرد و از همان ابتدا تا اوسط نیمه بازی را در اختیار 
گرفت. آنها که در نبردهای یک به یک بهتر عمل می کردند در 
این فاصله چندین موقعیت بعضا خیلی خوب هم پیدا کردند اما 
توپ ها راهی به چارچوب پیدا نکرد. در یک ربع پایانی نیمه دوم 
بازی متعادل با برتری نسبی آلومینیوم همراه بود اما بازهم گلی 
به ثمر نرسید تا بازی به وقت های اضافی کشیده شود. در 2 وقت 

۱5 دقیقه ای سپاهان یکی دو موقعیت خیلی خوب داشت تا گل 
بزند و این دیدار را در جریان بازی به اتمام برساند اما مهاجمان 
این تیم مثل شهباززاده قدر فرصت های خوب را نداشتند تا بازی 
به ضربات پنالتی بکشد. در ضربات پنالتی پس از اینکه سپاهان 
2 ضربه را توسط شهباززاده و اسماعیلی فر از دست داد، حجت 
صدقی، دروازه بان سپاهان که در آخرین دقیقه بازی به جای 
»کنت« به زمین آمده بود دو ضربه بازیکنان آلومینیوم را گرفت 
تا کار به ضربات تکی بکشد. در ضربه پنالتی ششم اما سروش 
رفیعی توپ را به تیر دروازه زد تا با گل شدن ضربه پنالتی ششم 
آلومینیوم، بازی با پیروزی این تیم به پایان برسد. بدین ترتیب 
خاطرات بد سپاهان از ۳ بازی در دیماه در شهر اراک با این 
شکست و حذف تلخ تکمیل شد، حالا تنها امید سپاهان به کسب 
جام، رقابت های لیگ برتر است که در آن هم ۶ امتیاز از استقلال 

صدرنشین عقب است. 
 پیروزی قاطع پرسپولیس

در دیگر دیدار دیروز ذوب آهن در مرحله یک هشتم نهایی 
جام حذفی در ورزشگاه فولادشهر رودرروی پرسپولیس قرار 
گرفت که این دیدار در نیمه دوم با نتیجه ۳ بر صفر به سود 
پرسپولیـــس تمام شد. بـــازی تا دقیقه ۱۰ بدون موقعیتی 
خطرناک از جانب دو تیم پیش رفت ولی سرعت مسابقه زیاد بود. 
پرسپولیس توپ و زمین را در اختیار داشت، یاران گل محمدی 
پاس کاری های متعددی انجام می دادند تا راهی نفوذ به دروازه 
ذوب آهن پیدا کنند. مسابقه تا دقیقه ۳2 بدون گل پیش رفت، 
وحید امیری در دقیقه ۳5 قفل دروازه ذوب آهن را شکست و 
پرسپولیس را یک گل پیش انداخت. رضا خالقی فر در دقیقه 

42 روی خطای بازیکن پرسپولیس اعتقاد به پنالتی داشت. 
بنیادی فر سوت پایان نیمه اول را بدون در نظرگرفتن وقت 
اضافه زد و این نیمه با پیروز یک بر صفر پرسپولیس تمام شد. 
تیم فوتبال ذوب آهن در نیمه دوم به دنبال زدن گل تساوی 
بود، پرسپولیس توپ و میدان را اختیار داشت، این تیم روی 
همکاری پهلوان و عبدی به گل دوم رسید. پرسپولیس بازی 
بهتری ارائه داد. داور چهار دقیقه وقت اضافه برای نیمه دوم در 
نظر گرفت و درنهایت این بازی با پیروزی سه بر صفر پرسپولیس 

به پایان رسید. 
 دیگر نتایج 

در دیگر دیدارها خیبر خرم آباد با نتیجه 5 بر یک صنعت نفت 
آبادان را شکست داد. مس کرمان هم بعد از تساوی یک بریک 
مقابل فولاد در وقت های قانونی و اضافی با نتیجه 5 بر 4 در 
ضربات پنالتی به پیروزی رسید. بدین ترتیب فولاد مدافع عنوان 
قهرمانی مثل سپاهان در ضیافت پنالتی ها قربانی شد و از دور 

مسابقات کنار رفت. 
 کرونا در اردوی استقلال؟

کرونـــا به اردوی استقلالی ها رسوخ کرده و به همین دلیل 
برگزاری دیـــدار این تیم مقابل پیکان در مرحله یک هشتم 
نهایی جام حذفی در هاله ای از ابهام قرار دارد. در تست اولیه ۱۰ 
نفر از بازیکنان استقلال با تست مثبت کرونا مواجه شده اند که 
تعدادی از اعضای کادر هم تست مثبت دارند. البته قرار است 
تمام اعضای تیــم باردیگر تست بدهند تا وضعیت شان پیش از 
دیدار با پیکان مشخص شود. هرچند این تعداد به صورت قطعی 
مشخص نیست و پس از تست مجدد نتیجه نهایی مشخص 
خواهد شد. با این حال طبق قانون دیدار استقلال مقابل پیکان 
در شرایطی لغو خواهد شد که این تیم کمتر از 5+۱۱ بازیکن در 
لیست نفراتش داشته باشد. به این صورت استقلال که لیست 
بازیکنانش ۳۰ نفره است، اگر ۱۶ بازیکن با تست منفی کرونا 
داشته باشد، مشکلی برای رویارویی با پیکان در جام حذفی ندارد 
و این بازی باید برگزار شود. طبق قانون تعداد افراد مبتلا به کرونا 
در کادرفنی تیم هم منعی برای برگزاری بازی ایجاد نخواهد کرد. 
باشگاه استقلال با ارسال نامه ای به فدراسیون فوتبال و سازمان 
لیگ خواهان لغو مسابقه این تیم با پیکان در مرحله یک هشتم 
جام حذفی شده است. تمرینات استقلال به خاطر شیوع گسترده 

کرونا در این تیم تا اطلاع ثانوی تعطیل شده است. 
 برنامه دیدار های امروز 

سه شنبه 28 دیماه
نساجی مازندران – گل گهر سیرجان - ساعت ۱4 

مس رفسنجان - پدیده مشهد - ساعت ۱4و۳۰ 
نفت مسجدسلیمان- خلیج فارس ماهشهر - ساعت ۱4و۳۰ 

پیکان تهران - استقلال - ساعت ۱5و۳۰ 

در مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی رخ داد: 

صعود راحت »پرسپولیس«؛ حذف »فولاد« و »سپاهان«

رئــیس فدراسیون کشتی گفت: کمیته ملی المپیک بــرای 
ما تصمیم نمی گیرد، همان قدر که پول می دهند مـــدال هم 

بخواهند. 
 وعده 

علیرضا دبیر، رئــیس فدراسیون کشتی در نشست خبری با 
اصحاب رسانه، با تسلیـــت درگذشت محمدرضا یزدانی خرم، 
اظهارداشت: مرحوم یزدانی خرم سال های زیادی برای کشتی 
زحمت کشید و امیدوارم جایگاه عالی داشته باشد. به خانواده 
او و جامعه ورزش تسلیت می گویم. وی در مورد اینکه در مدت 
اخیر 4 رئیس فدراسیون فوت کرده اند، افزود: دعا کنید پنجمین 
نفر من باشم و شهید شوم. دبیر تاکیدکرد: از همان روز اول وعده 
دادم و گفتم انتخابی را جدی می گیرم و کشتی گیران هم باید 
جدی بگیرند، به قبل کاری ندارم و دوره خودم را می گویم، در 
کشتی آزاد و فرنگی کسی را ندیدید که بدون انتخابی به المپیک 
و مسابقات جهانی رفته باشد، انتخابی خوب و دقیق باعث رونق 

کشتی می شود.
 کمیته و حواشی 

رئیس فدراسیــون کشتی درباره اینکه کمیته ملی المپیک 
اعلام کرده است تیم اول به بازی های آسیایی می رود، عنوان 
کرد: هنوز هیچ توافقی نکردیم و منتظریم تیم جدید المپیک 
بیاید. کمیتــه بـــرای مــا تصمیم نمی گیرد همــان قـدر که 

پول می دهند مدال هم بخواهند، ما با مربیان و کشتی گیران 
دراین باره تصمیم می گیریم. دبیر با اشاره به حواشی کمیسیون 
ورزشکاران، تصریح کرد: کمیسیون ورزشکاران مهندسی شده 
بود، صالحی امیری هم قول داده بود، گفتم اگر صلاح می دانید 
سوریان ثبت نام نکند و از بین 4 نفر انتخاب شود، به همین دلیل 
سوریان در انتخابات شرکت نکرد اما دیدیم که او معرفی نشد، 
سوریان شاهد بود و خودش هم این موضوع را شنید. در هیات 

اجرایی می گویند من باج می خواهم اما این طلب کشتی 
است، چه باجی؟ من حرف های زیادی دارم، کمیته 
بودجه متفرقه را رشد داد نه بودجه قهرمانی را. 
قبل از انتخابات کمیته ملی المپیــک مفصل 
صحبت می کنم. دنبال جنگ و دعــوا نیستیم، 

فقط حق کشتی را بدهند. درباره نحوه پخش 
بودجه کمیته ملی المپیک هم توضیح 

خواهم داد، درباره دروغ هایی 
که گفته اند و تهمت زده اند، 

صحبت می کنم. 
 گرین کارت

وی دربــاره کشتی ایران 
و آمریکـــا، اظهارکــرد: از 
دستگاه های امنیتــی تشکر 

می کنم که ورود نداشتند و این مبارزه فقط یک دیدار دوستانه 
است. گفتم کشتی ما از روس  و آمریکا عقب است و هرچه با 
آنها رقابت کنیم برای ما خوب است. اینجا شکست بخوریم 
مشکلی نیست و نگاه ما دوستانه بود اما متاسفانه اتفاقی افتاد 
که ناراحت شدم، یک سری دروغ هایی نوشتند که خوب نبود، 
مثلا گفتند من گرین کارت دارم. بعداز المپیک سیدنی من 
هم گرفتم آن موقع خیلی ها گرفتند، ۶ـ7 سال پیش انصراف 
دادم و گرین کارتم باطل شد، کسی که گرین کارت دارد ویزا 
می گیرد؟ سفارت آمریکا ای میل زده که چرا گرین کارت خود 

را پس دادی؟. 
 اختلاف با وزارت؟

رئیس فدراسیون کشتـــی درباره اینکه اختلافی با وزارت 
ورزش دارید؟، تصــریح کرد: اختلافی با وزارت ورزش 
نداریم، سجـــادی قول داده است این هفته پول 
بدهد. او رفیــق ماست و هم دوره من بوده است و 
خواهش می کنیم به ما کمک کند چون بازی های 
آسیایی نزدیـــک است، الآن وقت کمک و حمایت 
است. چون پـــول یکماه قبل از بازی های آسیایی 
به درد نمــی خورد. ۱4میلیارد از وزارت 
ورزش طلبــکاریم و مخلص وزارت 
هم هستیم، امیدواریم کمک کنند تا 
در بازی های آسیایی و همین طور 
المپیـــک پاریس نتیجه بگیریـم، 
دنبال تشنج نیستم من از جمله 
»دبیـــر باج می خواهــد« 

ناراحت شدم.

علیرضا دبیر؛ رئیس فدراسیون کشتی: 

طلب کشتی را   می خواهم 

      انتقاد 
مودریچ برای قهرمانی رئال در سوپرکاپ گل زد و البته  
جایزه ای هم از مسئولان برگزارکننده رقابت ها دریافت 
کرد و جالب اینکه پس از گرفتن جایزه و زمانی که قصد 
ملحق شدن به هم تیمی هایش را داشت، با واکنش 

عجیب و انتقاد  کارلو آنچلوتی روبه رو شد.

      مراسم تشییع
مراسم تشییع پیکر محمدرضا یزدانی خرم، رئیس 
پیشین فدراسیون های والیبال و کشتی، دوشنبه 
27 دیماه در سالن فدراسیون والیبال با حضور اهالی 
ورزش برگزار شد. صالحی امیری؛ داورزنی، علی دبیر، 

کارخانه، پیمان اکبری، از سخنرانان در مراسم بودند.

            تبریک رقیب
ساعتی پس از قهرمانی رئال مادرید در سوپرکاپ 
اسپانیا، باشگاه بارسلونا در حساب توئیتر خود به رسم 
جوانمردانه، این موفقیت را تبریک گفت. در پیام بارسلونا 
آمده است: »تبریک به رئال برای قهرمانی سوپرکاپ.« 

بیلبائو هم قهرمانی را تبریک گفت.

ت
شــ

سنو
عک

چندی پیش مربی ایتالیایــی برای هدایت 
تیم ملی والیبال بانوان کشورمان معــرفی شد. 
بهنام محمودی در این خصوص صحبت کرد. 
 وضعیت تیم ملی والیبال بانوان پس 

از جذب مربی ایتالیایی چگونه است؟
 ما تجربه حضـــور مربیان خــارجی را 
برای مردان والیبال ایران داشتیــم و می دانیم 
این مسیر از کجا بهکجا می رسد و چه کارهایی 
باید انجام شود که با حضور سرمــربی خارجی 
در رأس یک تیم شرایط تغییر کند و در مسیر 
رشد قرار بگیریم. در بخش آقایـان همان طور 
که مربی خارجی جـــذب شد در کنـــار آن 
زیرساخت ها هم انجام شد و والیبال ایران به 
مرحله ای رسید که توانست در آسیا قهرمان 
شود و در جهان هم در رنکینگ جـــایگاهی 

خوبی کسب کند. 
 فقط با حضور مربی خارجی وضعیت 

تیم بهبود پیدا می کند؟
تجربه به ما نشان داد که در رأس یک تیـم 
علاوه بر جـــذب مربیان خارجی باید برخی 
کارهایی دیگر هم انجام دهیم و صـرف یک 
مربی خارجــی نمی تواند به موفقیــت تیم 
کمک کند. در بخش بانوان این شرایط تغییر 
می کند و باید برای این تیم به جــای ۱۰۰ 
درصد، ۱5۰ درصد کار انجام شد. بـا توجه 
به محدودیت هایی که در بخش بانوان داریم 
به مراتب باید بیشتر کار کرد تا عقب ماندگی 
را جبران کنند. در بخش بانوان استعدادیابی 
در تمامی استان ها باید انجام شود؛ در کنار آن 
مربیان ما هم به روز شوند. در لیگ بانوان باید 
سرمایه گذاری صورت بگیرد. مجموعه این 
کارها باعث می شود والیبال در بخش بانوان 
پیشرفت کند. اما اگر تنها هدف این باشد که 
به صورت مقطعی یک سرمربی خارجی به 
ایران بیاید، پیشرفتی در کار صـورت نمی گیرد 
و اگر هم جواب بگیریم به صورت مقطعی 
خواهد بود. ما باید در بخش بانوان باید انگیزه 

ایجاد کنیم. 
 نظر شما در مورد مسابقات پیش روی 

والیبال در سال آینده چیست؟
 سال آینده ســال سخت و شلوغی برای 
والیبال ایران اســـت؛ چهار رویداد پیش رو 
تیم ملی است بنابرایــن نیاز است که دو تیم 
تشکیل شود که یکی بـرای حضور در مسابقات 
جهانی و دیگری برای بازی های آسیایی 
هانگژو آماده شوند. تیم ملی هم تغییرات 
زیادی کرده و در رأس آن مربی ایران است 

و ستاره های والیبال هم خداحافظی کردند. 
 کیفیت مسابقات لیگ در نیم فصل 

دوم چگونه ارزیابی می کنید؟
 بازی ها در نیم فصــل دوم کیفیت لازم را 
ندارند؛ به این خاطر که مسابقات فشرده است 
و تیم ها فشار زیادی را متحمل می کنند. تا 
زمانی که در لیگ حرفه ای نباشیم نمی توانیم 
حرفه ای رفتار کنیم. من نمی دانم چرا اصرار به 
این دارند که مسابقات لیگ تا قبل از عید تمام 
شود. واقعا چرا نباید مسابقات در تعطیلات عید 
هم ادامه داشته باشد، مگر فوتبال تعطیل است 
که والیبال باید تعطیل باشد. تا زمانی که این 
مشکلات حل نشود ما نمی توانیم بگوییم لیگ 

حرفه ای داریم. 

گفـــتوگـــو

 دختر تنیس باز ایران 
به استرالیا رفت 

ایسنا: دختر تنیس باز ایران برای حضور در 
گرنداسلم جوانان راهی استرالیا شد. مشکات 
الزهراصفی که موفق شده به گرنداسلم 
جوانان راه پیدا کند، راهی استرالیا شد. تونی 
آندروویچ مربی کرووات صفی، این بازیکن 
را در گرنداسلم استرالیا همراهی می کند. 
مسابقات از 2۹ دی آغاز می شود و صفی در 

جدول اصلی مسابقات حضور دارد.

خارجازمستطیلسبز

خـــبر

بهنام محمودی: 
 در موفقیت تیم

فقط مربی خارجی 
تاثیرگذار نیست

 اظهارات »بنیتس« 
بعداز اخراج از »اورتون« 

رافائل بنیتس اعتراف کرد: در این فصل 
نتوانسته است نتایج خوبی با تیم اورتون 
نتایج  ادامه  به دلیل  اورتون  کسب کند. 
ضعیف این تیم در رقابت های فصل، رافائل 
بنیتس را از سمت سرمربیگری این تیم 
اخراج کرد. بنیتس گفت: من و کارکنانم از 
روز اول با فداکاری کامل کار کردیم. نتایج 
خوبی نگرفتیم اما به دلیل شرایط مالی و 
مصدومیت هایی که با آن مواجه بودیم، 
شرایط سخت تر شد. فکر می کنم اگر همه 
بازیکنان مان در ترکیب بودند بهتر بازی 
می کردیم. من می خواهم از همه کسانی که در 
این مدت ما را حمایت کردند تشکر کنم. برای 
اورتون آرزوی موفقیت دارم. رافائل بنیتس با 
صعود نیوکاسل به لیگ برتر به چهره محبوبی 
تبدیل شد و همگان فکر می کردند که او 
باردیگر هدایت این تیم را بر عهده می گیرد 
ولی سرمربی اسپانیایی بعداز مدتی حضور 
در تیم دالیان چین، راهی تیم اورتون شد. 
بنیتس سابقه نشستن روی نیمکت تیم های 

لیورپول، رئال و اینتر را دارد. 


